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an Analysis of Robert Frost’s Stopping by Woods on a Snowy Evening from

the angle of rhythms

Harmonie de la rime et de la forme du poéme :

analyse du poeme S’arréter au bord de la forét dans une nuit de neige de

Robert Frost sous I’angle de la rime
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Abstract The rhythms and the form in the poem are mutually dependent .This thesis tries to analyze Robert Frost’s
poem Stopping by Woods on a Snowy Evening from the angle of rhythms and appreciate the beauty of the content
and the form , which helps to understand the connotation of the poem and reveal the complex feelings of the poet .
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Résumé La rime et la forme dans un poeme sont dépendantes mutuellement. L’article essaie d’analyser le poéme
S’arréter au bord de la forét dans une nuit de neige de Robert Frost du point de vue de la rime et interpreter la forme
de sa rime pour apprécier les beautés du contenu et de la forme du poéme, cela favorise la révélation de la
signification du poéme et des sentiments complexes du poéte.
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Our chief delight in reading poetry comes from
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Whose woods / these are / | think /1 know.

His house / is in / the vi /llage though;

He will / not see / me stop / ping here

To watch / his woods / fill up / with snow.
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